
Resposta a la Ciutadania d’ERC al Ple de 19-01-2011 
 
 
La Sra. Herranz diu: 
“A veure, dues preguntes. Els grups de l’oposició, respecte a tot el 
comentari que ha fet la Núria, què en pensen vostès, què pensen fer, i si 
estan disposats a fer la passejada.  
 
“Bé, a la Sra. Eulàlia, home, la passejada jo li he de dir que la faig sovint per la 
zona de Finestrelles, de fet, d’alguna forma tot el que ens explicava la Núria ho 
tinc ben present, perquè com li dic hi passejo sovint per veure si hi ha alguna 
novetat o no, i també el que ens ha fet arribar l’associació de veïns sobre 
l’obertura dels carrers, que malgrat el que ens expliquen des del govern, que 
encara no s’han acabat i que hi ha un lío entre les companyies, que no es 
posen d’acord, nosaltres considerem que no ens ho acabem de creure, entre 
altres coses perquè el que considerem és que realment si s’entreguen els 
carrers, aleshores qui s’ha d’encarregar és l’Ajuntament del seu manteniment, i 
també de la neteja viària i de la neteja de tots els contenidors i de les papereres 
que hi hagi a la zona, i això és una despesa que si no hi ha ingressos suposo 
que a ningú li interessa, ara mateix, assumir-ho. 
 
És l’única història que nosaltres veiem al respecte, el que ens diran des del 
PSC segurament és que serà una altra qüestió, però bé, nosaltres és almenys 
el que considerem. Del que ens puguin dir, arriben determinats moments o 
determinats punts en què ja no ens creiem absolutament res.  
 
 
I la segona pregunta és, o comentari, o diguin-li com vulguin. Espero que 
les mocions que s’aproven en aquest ple vagin a algun cantó, perquè jo 
les que han fet, els resultats no els he vist, perquè verdaderament, si 
aquestes mocions van a parar o els hi fan el mateix cas que fan a les 
nostres peticions l’equip de govern, omplirem papereres. 
 
Sobre el tema de les mocions, jo crec que tenen l’impacte que tenen i han 
d’arribar on han d’arribar, i jo el que sí que li puc garantir, Eulàlia, és que molts 
cops hi insistim, i més des d’Esquerra, per saber quin és el recorregut, sobretot 
de les aprovades, quin és el recorregut i el compliment que després l’equip de 
govern fa. He de dir que en algunes hi ha hagut compliment, i en altres doncs 
no. Que siguem més durs o menys durs a l’hora d’exigir el seu compliment una 
vegada s’han fet, han agafat el compromís votant-hi a favor, entenc que va a 
tenor de la seva consciència i també evidentment algunes vegades segurament 
del mateix pressupost municipal, per això l’any passat pràcticament no vam 
presentar cap moció que comportés una despesa elevada de diners, i no sé si 
mantindrem aquest tarannà durant aquest any, però el que és evident és que 
entenem que es fan amb bona voluntat, amb la voluntat d’aportar alguna 
solució damunt de qualsevol tema, i després hem de fer el seguiment perquè 
es compleixin.” 
 


